
 

Welcome to use SOUING 360°smart following shot tripod head 

Open application market of the mobile phone and search: SOUING 

 

Mobile phone holder————

—————Pivot 

Photographing indicator light— ————Power on/Bluetooth connection 

Power on/off key———

———————Charge interface 

Introduction to main functions： 

1：Control smart photographing and videoing of the mobile phone

2：Object tracking 

3：Human face tracking 

4：Beauty selfies 

 
Android IOS mobile phone 

Instructions： 

I：Description of power on 
1．Power on: at the power-off state, hold down the key for 3 seconds and 

The device powers on. The blue light flashes and the green light is on 

II：Description for connection 

1．The blue light flashes after power on and the device is at the state waiting 

For the blue connection. 

III：Smart shot 

A．Face tracking mode 

1．Following shot: make a pose and keep it for 3 seconds to start  

2．Following video: make a pose and keep it for 3 seconds to start 

3．Dual mode：two human faces approach and keep for 3 seconds to 

B．Following shot of objects 

1．Following shot: make double clicks on the selected objects in camera 

IV．Status of the indicator light 

1．The green light flashes twice when photographing and keeps flashing  
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2．Power off: at the power-on state, hold down the key for 3 seconds and 
The device powers off and the light goes out. 

Note: When the battery voltage is tested to drop to 3.5V, it powers off after 

The green light and blue light flash quickly for 10 seconds. 

2．Open Bluetooth of the mobile phone and open APP. There is no need to 

Make manual pairing. The device connects with APP successfully after 3-6 

Seconds and the blue light is on normally. 

Photographing automatically. 

videoing automatically. 

start photographing automatically. 

interface. It starts photographing automatically after 3 seconds. 

2．Following video: make double clicks on the selected objects in camera 

Interface and click video to start following video. 

when videoing and is on normally at standby state. 

2．The device powers on automatically when it is connected to charge. 

The red light is on normally when charging and is off after full charging. 



 

 

 

 

欢迎使用 SOIUNG 360°智能跟拍云

打开手机应用市场搜索：SOUING 

 

手机夹—————— 

—————转轴 

拍摄指示灯—————— ———————开机/蓝牙连接指示灯 
开/关机按键——————

———————充电接口 

主要功能介绍： 

1：控制手机智能拍照录影 

2：物体追踪 

3：人脸追踪 

4：美颜自拍 
 

安卓/苹果 APP 下载 

使用说明： 
一：开关机说明 
1．开机：在关机状态下长按按键 3 秒，机器开机，蓝灯闪烁，绿灯常亮；

2．关机：在开机状态下长按按键 3 秒，机器关机，等熄灭； 

注：当检测到电池电压降低到 3.5V 时，绿灯和蓝灯同时快闪 

10 秒后关机； 

二：连接说明 

1．开机后蓝灯闪烁，机器处于等待蓝牙连接状态 

2．开启手机蓝牙，打开 APP，无需手动配对，等待 3-6 秒，机器与 APP

连接成功，蓝灯常亮 

三：智能拍摄 

A．人脸跟踪模式 

1．跟随拍照：摆好姿势停止 3 秒，即可自动开启拍照 

2．跟随录像：摆好姿势停止 3 秒，即可自动开启录像 

3．双人模式：两个人脸靠近并停止 3 秒，即可自动开启拍照 

B．物体跟随拍照 

1．跟随拍照：相机界面双击选中的目标，停止 3 秒即可自动开启拍照 

2．跟随录像：相机界面双击选中的目标，点击录像，即可开始跟随录像。 

四：指示灯状态 

1．拍照时绿灯闪烁两次，录像时绿灯闪烁，待机时绿灯常亮。 

2．接入充电时机器自动开机，充电时红灯常亮，充电满后红灯熄灭。 
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